
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 81. posiedzeniu Senatu
w dniu 29 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Szanowny Panie Ministrze!
Uprzejmie proszê Pana Ministra o informacjê na temat przebiegu procesu prywatyzacji Polskich Ko-

lei Linowych z siedzib¹ w Zakopanem.
Sprawa ta budzi wiele emocji zarówno wœród mieszkañców, jak i wœród w³adz samorz¹dowych. Rada

Miasta Zakopane podjê³a w ostatnim czasie rezolucjê dotycz¹c¹ prywatyzacji PKL, zg³aszaj¹c miêdzy in-
nymi postulat uczestnictwa samorz¹du w tym procesie, a tak¿e stawiaj¹c tezê, ¿e zasoby przyrodnicze
parków narodowych jako dobro wspólne nie podlegaj¹ prywatyzacji.

Bêdê bardzo wdziêczny Panu Ministrowi za informacjê w przedmiotowej sprawie.

Z wyrazami szacunku
Stanis³aw Bisztyga




